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Minister De Jonge is akkoord gegaan met een interviewverzoek van Arts en Auto. Daarvoor hebben zij een 15-tal vragen richting
VWS gestuurd ter beantwoording. Een vraag daarvan is voor IZ. Vraag aan jou is of je deze bij een collega kunt uitzetten en

input kan laten verzorgen voor woensdag 3 feb 12 uur, zodat wij de minister een voorstel van beantwoording interviewvragen
mee kunnen geven.

De vraag is:

1. Waarom wordt het COVID-19-beleid niet Europees afgestemd?

Voor vragen kan el en/of mij benaderen. Kan je mij laten weten wie dit oppakt binnen het team?

Dank alvast!
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